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NTTB afd. ZuidWest 
 
 
NOTULEN vergadering regio West-Brabant met AB op 8 januari 2008 te Oudenbosch 
 
Aanwezig: afd. bestuur: Adri Dam, Chris van Dijk, Nico van Erp, John van Geel, Jan 

Mijnsbergen en Henk Sandkuyl. 
 verenigingen:  A. de Hoon (The Backhands), T. Kommers (Hotak ‘68), J.W. 

Bultman (Het Markiezaat), P. Korse (Die Meede),  R. van Gogh en R. 
Heimans (Tanaka), A. Simons en D. van Dooren (TCO ’78), P. Bogers + E. 
v.d. Wegen  (TCS), J. Dekkers + S. v.d. Hoeven (Vice Versa ’51), I. de Graaf 
(Wanzl/Belcrum), C. Bom (Witac ’89) 

 functionarissen: - 
 
Afgemeld: afd. bestuur:  Richard Heil. 
 ledenadm.: Ria Elshof. 
 verenigingen: Breda , ODT, en Wotac ’03. 
 functionarissen:  
 
Afwezig zonder bericht: De Pinpongers, Smash ’70, Smash ’76 en TCS.. 
 
1.a.  OPENING 
Adri Dam opent om 20.04 uur de vergadering en heet iedereen welkom, tevens wenst hij 
allen een goed 2008 toe.  
 
1.b. INVENTARISATIE BESPREEKPUNTEN 
Aan de agenda worden na punt 3 toegevoegd:  
3.b.  Spelen bij twee verenigingen (Wanzl/Belcrum) 
3.c.  Land van Ooit? (Adri Dam) 
3.d.  Afdelingskampioenschappen 
 
2. NIEUWE BESTUURSLEDEN 
Adri Dam doet een oproep aan de verenigingen actief mee te helpen bij het zoeken naar een 
nieuwe penningmeester en een nieuw bestuurslid Toernooien en Wedstrijden. 
De vacature voor ACL is opgevuld: vanaf 1 januari 2008 functioneert Richard Heil als ACL ad 
interim. 
Jan-Willem Bultman vraagt of er al iets gedaan is met de suggestie om de financiële 
administratie door het Bondsbureau te laten verzorgen. 
Adri antwoordt dat er momenteel geen activiteiten in die richting zijn geweest in verband met 
de situatie op het Bondsbureau (directeur + nog een functionaris zijn vertrokken). 
Nico en Chris geven enig inzicht in de werkzaamheden voor hun portefeuille. 
 
3. STAND VAN ZAKEN NIEUWE OPLEIDINGEN 
In Oss is de oude A-trainerscursus bijna afgerond. 
Binnenkort start in Roosendaal de cursus Tafeltennisleider 1 (begeleiding jeugdspelers), 
deze cursus omvat 2 maandagavonden. 
 
Adri geeft vervolgens een toelichting op fenomeen “voorbeeldverenigingen”. Het AB heeft er 
voor gekozen in elke regio een vereniging voor te dragen, hetgeen door het HB 
geaccepteerd is. 
De Accountmanager Ingrid Koppelmans neemt het voortouw na het vertrek van de directeur 
van de NTTB. 
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3.b. SPELEN BIJ 2 VERENIGINGEN 
Ineke de Graaf komt met het voorbeeld van een jongen van gescheiden ouders die de ene 
week in Breda bij de ene ouder competitie wilde spelen en de andere week bij de andere in 
Limburg. Volgens de reglementen is dit niet toegestaan. 
 
[Navraag bij de Remco Dijkers en Igor Heller die de reglementendeskundige van de NTTB is, 
leerde dat op grond van artikel 5 lid 1 het uitkomen in 2 competities in 2 afdelingen niet is 
toegestaan, omdat je dan door opeenvolgende promoties “je zelf kunt tegenkomen”. De ACL 
moet wel actie ondernemen wanneer een tegenstander daar over een klacht indient. 
Het is de bedoeling daar in een uitgebreidere reactie via de website en Info ZuidWest nader 
op in te gaan. (JM)] 
 
3.c. LAND VAN OOIT? 
Adri heeft in een notitie aangegeven dat diverse activiteiten in de afgelopen jaren in de regio 
West-Brabant niet meer worden georganiseerd dan wel dat de deelname terugloopt. 
 
Ineke de Graaf geeft aan dat  je de jeugd erg achter na moet lopen om ze warm te krijgen 
voor bepaalde activiteiten, ze doen vaak ook al mee aan meerkampen en 
jeugdranglijsttoernooien. 
 
! Adri mailt zijn notitie aan de verenigingen en vraagt dit te bespreken binnen het bestuur. 
 
3.d. AFDELINGSKAMPIOENSCHAPPEN 
Nico geeft een toelichting op het in 2008 niet doorgaan van de afdelingskampioenschappen. 
Het HB heeft  n.a.v. een besluit van e Europese Tafeltennis Unie moeten besluiten tot het 
verzetten van de Nederlandse kampioenschappen naar de datum waarop de Afdelings-
kampioenschappen waren gepland. 
Gedacht wordt om deze kampioenschappen weer in januari te gaan organiseren, dit bleek 
alleen voor 2008 niet meer haalbaar. 
Voor 2009 wordt nu gedacht aan Veldhoven in 3 hallen en dan jeugd en senioren op 1 dag. 
 
4. SCHWUNG / W.O.B. 
Na de ALV in 2007 zijn er een aantal aanvragen voor Schwung-subsidie binnen gekomen en 
grotendeels gehonoreerd. Daarna is het stil geworden. 
Adri geeft een toelichting op Schwung en de daaraan verbonden subsidieregeling. 
Op een vraag van Henk Sandkuyl blijkt dat er binnen de besturen van de aanwezige 
verenigingen niemand specifiek  belast is met de portefeuille Schwung. 
 
5. NEVENBONDEN 
Het afdelingsbestuur is bezig de contacten met de nevenbonden aan te halen. Er is een 
gesprek geweest met de Baronie, waarbij is afgesproken de wederzijdse toernooien open te 
zetten voor leden van beide organisaties. 
Er blijken nog meer nevenbonden te zijn: 
Regionale Tafeltennis Competitie waarin Tornado (Putte), TCO, Het Markiezaat, Hotak ’68 
en de Pinpongers spelen. 
Regionale Recreanten Tafeltennis Competitie met o.a. ODT, TVP en Set-Point. 
 
6. BRAINSTORM JEUGDCOMPETITIE 
Adri geeft aan dat het de bedoeling is met voorstellen te komen en die niet gelijk van allerlei 
commentaar te voorzien of vragen bij te stellen. 
 
Hotak ’68 stelt een duo-competitie voor met als voordelen dat de teams qua sterkte vaak 
beter op elkaar zijn af te stemmen en de wedstrijden korter duren.  
Als nadelen worden genoemd dat er meer begeleiders nodig zijn en hogere reiskosten. 
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Die Meede vult nog aan dat bij een duo-competitie door de kortere wedstrijden (1½ - 2 uur) 
het ook mogelijk is om ’s avonds te gaan spelen. 
Her samen laten spelen van de oudere jeugd met de senioren maakt de overgang 
eenvoudiger, dit geldt eveneens voor het laten invallen van oudere jeugd bij de senioren. 
 
Ook het laten spelen van de jongere senioren op zaterdag valt te overwegen voor 
verenigingen die bij de senioren op maandag- t/m donderdagavond spelen, wat problemen 
kan opleveren bij spelers die de volgende dag weer naar school moeten. 
 
Organiseer voor de oudere jeugd naast de reguliere competitie regelmatig een toernooitje 
voor deze doelgroep. 
 
7. ALV: REISKOSTENVERGOEDING OF VERPLICHTING OPHEFFEN? 
Unaniem is de vergadering van mening dat bij het opheffen van de verplichting“ er geen hond 
meer komt”. Gedacht zou moeten worden aan het interessanter maken van de 
vergaderingen, maar gevraagd naar voorstellen blijft het oorverdovend stil. 
Conclusie: houden zoals het nu is. 
 
8. RONDVRAAG 
Gevraagd wordt  wie het voortouw neemt voor de volgende beginnerstoernooi. 
Hotak (sept.), ODT (nov.), Tanaka, Het Markiezaat, Wanzl/Belcrum en Vice Versa nemen 
deel aan dit toernooi. Ineke de Graaf zegt toe met de verenigingen hierover contact op te 
nemen en zal daar Die Meede ook betrekken. 
 
Opgemerkt wordt dat de “Open dagen” van het voortgezet onderwijs vaak voor problemen 
zorgen aan het begin van de voorjaarscompetitie. 
 
Gesteld wordt dat de promotie/degradatie regeling niet altijd duidelijk is.  
Heeft een vereniging “recht” op een plaats in een bepaalde klasse? 
Casus: Team 3 van een ttv degradeert uit de 3e klasse en team 4 promoveert naar de 3e 
klasse. Team 4 valt uit elkaar. Heeft team 3 - dat net gedegradeerd is uit de 3e klasse - dan 
toch recht op de plaats in de 3e klasse die niet door voormalig team 4 wordt ingenomen. 
Nico van Erp baseert zich op art. 35 van het afd. competitiereglement en stelt dat team 3 in 
dat geval in de 3e klasse mag uitkomen. Cor Bom bestrijdt dit. 
! Adri zegt toe dat hier nader op terug gekomen wordt. 
 
Uit ervaringen van 2 verenigingen (Vice Versa ’51 en Tanaka) blijkt dat verenigingen een 
beroep kunnen doen op de WMO regeling voor bijvoorbeeld schoonmaak- of 
beheerswerkzaamheden. De gemeente stelt daar dan iemand voor aan die ook door de 
gemeente betaald wordt. 
! Jan Mijnsbergen zegt toe hier navraag naar te doen. 
 
Bij Vice Versa ’51 betaalt de KBO de helft van de contributie voor de oudere leden die lid van 
de KBO zijn. 
 
Tanaka meldt dat de gemeente de sportkantines wil verplichten om door de week te sluiten 
om 20.00 uur en op zaterdag om 24.00 uur. 
 
9. SLUITING 
Adri sluit om 22.31 uur de vergadering. 
 
Arnemuiden, 15/01/2008 
 
Jan Mijnsbergen 
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Actiepunten Regiovergaderingen 2008 
 
De nascholingen worden laat bekend.  
Adri Dam zal dit signaal meenemen. 
 
Wanneer iemand lid is van 2 verenigingen wordt er dubbele basiscontributie en verzekering 
betaald. 
AB zal navraag doen. 
 
En hoe lang duurt het voordat er voor nieuwe leden bondskaarten worden ontvangen.  
AB zal navraag doen. 
 
Gevraagd wordt naar een freeware-programma voor  verenigingsadministratie. 
AB zal navraag doen. 
 
Competitiespelen bij 2 verenigingen in verschillende afdelingen 
Reactie in infoZuidWest en op website 
 
Gesteld wordt dat de promotie/degradatie regeling niet altijd duidelijk is.  
Heeft een vereniging “recht” op een plaats in een bepaalde klasse? 
Zal steeds bij in te vullen teamlijsten en in competitiebulletin worden aangegeven 
 
Uit ervaringen van 2 verenigingen blijkt dat verenigingen een beroep kunnen doen op de 
WMO regeling voor bijvoorbeeld schoonmaak- of beheerswerkzaamheden. De gemeente 
stelt daar dan iemand voor aan die ook door de gemeente betaald wordt. 
Jan Mijnsbergen zegt toe hier navraag naar te doen. 
 
Een vereniging heeft tweemaal een opmerking geplaatst op het wedstrijdformulier en nooit 
meer iets gehoord.  
Richard Heil zal hier op terugkomen. 
 
 
 

Voorstellen voortkomende uit brainstorm jeugdcompetitie  
 
� Duo-competitie 
� Oudere jeugd op vrijdagavond laten spelen 

� Jongere senioren op zaterdag laten spelen 
� Oudere jeugd (met dispensatie) in seniorenteam laten spelen/invallen 
� Toernooien organiseren voor ouderen jeugd 

� Op zaterdag en zondag spelen 
� 4 tegen 4 op 2 tafels (is in België) 
� Competitie uitbreiden naar Gelderland en/of Limburg 
� Op zaterdag of zondagmorgen in 1 zaal competitie spelen met meerdere verenigingen. 
� Jeugdcompetitie op avonden in lagere klassen, eventueel op 2 tafels 
� Spelen op woensdagmiddag 
� Leukere presentatie van de uitslagen bij de jeugd (internet community) 
� Het aantal leeftijdsklassen verminderen 
� Minder stringent vasthouden aan de sterkte van de teams 

 


